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2024-08-13 – Pirátský vůdce ničí tento stát záměrně
radiouniversum.cz/2024-08-13-piratsky-vudce-nici-tento-stat-zamerne

Ladislav Větvička

Text 13.8.2024

#Glosy

Úterní větičky 13.08.2024

Ladika Větvičky

……………………………………………………………………………………

V roce 1926 se narodil Fidel Castro: „Kdykoliv chtěl Bush vyvolat
strach a pronést velký projev, objevil se bin Ládin a děsil lidi
historkami, co udělá příště. Bushovi nikdy nechyběla podpora pro
bin Ládina. Byl to jeho podřízený.“

V roce 1961 zahájila vláda Německé demokratické republiky
stavbu berlínské zdi, která oddělila západní okupační sektory od
Německé demokratické republiky

iDNES: Nefunkční digitalizace stavebního řízení vzbuzuje
v pracovnících na stavebních úřadech obavy, že nebudou moci
dodržovat stanovené lhůty. Někteří kvůli tomu zvažují stávku, jiní by
dokonce přemýšleli nad odchodem. Úředníci jsou naštvaní, nešťastní
a zoufalí. Práce, která dříve trvala desítky minut nyní trvá mnohem
déle. V systému chybí základní šablony umožňující automatické
vyplňování formulářů, není řádně propojen s katastrem nemovitostí
a objevují se problémy se základními funkcionalitami. Pokud by podle
místopředsedkyně odborového svazu úředníci nemohli dodržovat
časové termíny na odbavení žádostí, mohli by pak čelit i žalobě ze
strany stavebníků. V dopise sepsaným předsedou svazu Pavlem
Bednářem ministr Bartoš svými projevy v médiích buď projevuje
‚politováníhodnou neznalost celého problému, nebo jej bagatelizuje
způsobem, který dané úřady doslova uráží. Bartoš uvedl, že
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ministerstvo pracuje na zmírnění požadavků na kvalifikaci úředníků.
Pracujeme na zmírnění požadavků na kvalifikaci úředníků a od
července taky došlo ke zvýšení jejich tabulkových platů. Naprosto
chápu, že úřady jsou přetížené a jejich pracovníci v nejistotě.
Společně s odbory se ji pokusíme co nejdříve rozptýlit.

Posluchej, synku, tak tys tu zavedl paskvil za miliardy a fčil chceš
zavřít hubu úředníkům tím, že jim z naší kapsy přidáš pár korun?
Zeber se a vypadni od koryta!

D-FENS: V TV reportáži vystupovala ženština jménem Landová. Byla
to ředitelka něčeho někde u toho dredatého debila a bez okolků
sdělila národu, že by si stavebnici měli se svými podáními počkat do
ledna příštího roku, až to pirátské politbyro definitivě doladí. Trochu
mi to připomíná výrok o chlebu a koláčích, který bývá nesprávně
připisován Marii Antoinettě, s tím rozdílem, že jmenovaná nakonec
přišla o hlavu, což paní Landové zjevně nehrozí. Asi je to vážně
průser. I tak devótni organizace jako je Svaz měst a obcí, která
vzorně spolupracovala s každou vládou na maximalizaci odírání
a šikany obyvatelstva ve prospěch lokálních rozpočtů, se proti
Bartošově digitálnímu nedbalství vymezila. To už je skutečně
s podivem. Vertikální dosah průseru bude asi o to větší, že důsledná
digitalizace celého procesu, za předpokladu, že by byla provedena
správně, by mohla snížit korupční potenciál v městech a obcích
a chudáci úředníci by se museli pakovat na něčem jiném, například
na přestupkách (aktuální cena za nezapsání 1 trestného bodu =
3000 Kč). Ale co. Lidi by furt něco budovali. Ať raději praktikují
degrowth a chcípnou, aby neničili klima. Napadlo někoho, že tenhle
nezdar může být také záměr? Celé to totiž působí tak hrozně
amatérským dojmem, že to vypadá skoro jako úmysl. Asi nikoho by
nenapadalo spustit něco takového bez řádného testování
a proškolení uživatelů. Není žádné tajemství, že nový stavební zákon
vznikal pod silným vlivem developerů a pochopitelně bude tendence
celý systém nastavit jako vysokoprahový tak, aby byl administrativně
náročný natolik, že jím projdou velké ryby, ale malé ne. Postupně to
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zkomplikují tak, že k překonání byrokratického firewallu bude třeba
mít zdroje a infrastrukturu, experty a právníky, zatímco Franta Hlína
z Motyčína, který si chce přestavět svoji kůlnu na 1+kk se solárními
panely na kadibudce a tepelným čerpadlem v žumpě, po čtvrtém
pátém neúspěšném pokusu pochopí, že si bude muset najmout
specializovanou firmu, aby tou hrůzou prošla za něj. Vznikne tak
skvělý pirátský business case, který známe odjinud, například
z oblasti dotací nebo těch zamrdaných energetických posudků budov,
a základ pro další zelený fundraising, Dovedu si představit, že hodně
lidí je naštvaných a viní toho dredovatého zmrda z neschopnosti.
Jenže, upřímně, není to tak lepší?

Šichtařka: Fialova vláda hodlá při sestavování rozpočtu zopakovat
trik z loňského roku v podobě odklizení části deficitu do
mimorozpočtové kapitoly dopravního fondu. Chce hodit rozpočtový
schodek na někoho jiného, konkrétně na příští vládu. Je to stejně
zbabělé jako vyprávět veřejnosti, že chce ‚zmírnit‘ český Green Deal,
ačkoliv moc dobře ví, že už jej zmírnit nelze…

Vidlák: Petru Fialovi nevadí Válek, který dva roky nezajistil léky,
nevadí mu Stanjura, který dva roky ruinuje rozpočet, nevadí mu
Rakušan, který běhá se šifrovaným telefonem a radí se s Redlem,
nevadila mu Langšádlová, která nedělala vůbec nic (a to byl možná
její nevětší pozitivní přínos do českých dějin), nevadí mu Šimáčková-
Laurenčíková, která chce za pozitivní obraz LGBT komunity bojovat
pomocí policie, státního zastupitelství a tvrdých trestů…
a samozřejmě mu nevadí ani Bartoš, který dojebal stavebnictví jako
nikdo před ním. Velká část výdobytků našich otců je v tahu. Zubaře
nemá milion lidí, brzy prý i ambulatní doktoři budou léčit jen za hotové
a bez pojišťovny (ale platit pojistné budeme pořád). Jo, od září budou
kontrolovat, jestli náhodou netopíte načerno… Těšíte se? V base už
máme zase politické vězně… zatím jen takové ty hlupáky, co si nedali
pozor na jazyk, nikdo je nezná a víceméně každému jsou lhostejní.
Ale prošlo to. Nikdo se nevzbouřil. Nikdo neunesl Vítkovi syna, aby
ho vyměnil za Tomáše Čermáka. Kromě pár hlasů volajících na poušti
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se nestalo nic. Cenzuru už také máme. Foltýnův projev o sviních
a příkopech fejsbůk mazal jako o život. I s těmi, co na něj odkázali.
Nešlo o žádné zavádějící dezinformační video, ale o autentický
a navýsost pravdivý Foltýnův projev. Žádné deepfake, ale normální
realita tupého zeleného lampasáckého debila. Na začátku jsou
vždycky jen slova. Koncentráky vzniknou tak, že se o nich začíná
mluvit. Křišťálová noc přišla tak, že se na ní různí Mikejepáni nejdřív
hodně dlouho těšili. Osvětim zavedli až dlouho poté, co svoje
sousedy označovali za svině a prošlo jim to. Nejdřív byl Mein Kampf,
pak přišly Norimberské zákony, pak se začalo šikanovat, pak různí
Tomancové rozkopávali opozici petiční stánky v botách Otakar od
Brašnářství Tlustý… Majdan na Ukrajině byl také nejdřív zcela
mírumilovný… než přijela Nullandová s koláčky (a pěti miliardami
dolarů). Od našich vládních představitelů a jejich placených
pracovníků už zaznělo v podstatě všechno, co říkal kdysi ten
rakouský malíř… Dokonale následujeme milníky jako za Výmarské
republiky. Moc postupně přebírají vojáci. Za potlesku, který je dost
hlasitý, aby vypadal jako většinový. Černochová navíc chce pro
vojenskou policii další pravomoci. Přesně ty, které potřebuje
plukovnicko foltýnovský režim, aby si pro vás mohli dojít, vyrazit vám
dveře a odvést vás v klepetech. Rozumný Žid v této době už
z Německa zdrhal. Ještě prodal majetek za plnou cenu, odjel
pohodlně a na hranicích neměl žádný problém. Ti, co počkali
a doufali, že nebude tek zle, ti pak utíkali s prázdnou kapsou a byli
rádi, když zachovali holý život. Ti, kteří to ani tak nepochopili, ti
zpravidla už nevyvázli živí. Rozumný Ukrajinec utekl z Kyjeva už před
deseti roky. Také ještě v klidu prodal skrovný majetek a uchytil se
tady u nás jako zdatný řemeslník či dříč. Zařídil si třeba i občanství
nebo dlouhodobý pobyt. Ti, co utíkali před dvěma roky, ti už zachránili
jen holé životy… a ani to není při současné mobilizaci jisté. Zatím se
dá odcházet pohodlně – letadlem… a s plnou peněženkou. Zatím
jsme jenom svině. Ale příkopy se už hloubí a karanténa se chystá.
Zatím se rozřezávají „jen“ petiční stánky a kope se do stařenek. Ještě
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tu nemáme web Myrotvorec, který je ukrajinským seznamem smrti.
Ale seznamy nepohodlných už jsou. Zatím jsou to jen slova…
Zatím…

Michal&Petr: Generál plukovník Алексей Дюмин, hrdina Ruska za
“naplánování a řízení tajné operace na ovládnutí Krymu v roce 2014”,
se včera nečekaně účastnil nejvyšší porady o řešení kurské krize,
které osobně předsedal Putin. Putin celou válku do operačních
záležitostí armádních kampaní nikdy nevstupoval. Včera však
radikálně změnil přístup. A nyní tak osobně před celým Ruskem ručí
za výborný výsledek kurské operace. Proč? Gosudar Putin vybral
generála Djumina za budoucího Gosudara vší Rusi. A je tak třeba,
aby se i generál Djumin nejdřív vyznamenal, jak se Putin proslavil
v Čečensku! Djuminovi je 51 let, a to je ideální věk pro následníka
kremelského trůnu! Žirinovskij už v roce 2020 označil Djumina za
Putinova následníka. Generál Djumin navíc sloužil jako ředitel
Ruského vojenského lékařství, (silný bonus pro každého politika).
Krym byl k Rusku připojen pod jeho osobním řízením, (v Rusku
doslova zářez na pažbě). Byl gubernátorem Tuly, (politik). Osobním
pobočníkem Putina, (a nejoblíbenějším!). Zástupcem ředitele tajné
služby FSB i vojenské tajné služby GRU, (má tak pro funkci
Gosudara nevyhnutelné vazby na silové struktury). Je Hrdinou
Ruska. A jediné, co mu ještě chybí, je aureola slavného vítěze nad
barbarskými nepřáteli, kteří zákeřně vtrhli do Ruska a vraždí tam jeho
pokojné obyvatele. A o to mu zajistí hlupáci Syrskyj a Zelenskyj,
neboť opět nepochopili, že se jejich vlastní průhledné plány staly
pouhou součástí značně sofistikovanějších plánů geniálně
rafinovaného Putina.

Daily Mail: V poslední době se ve zdravotnictví objevují nová
pravidla, která vyvolávají mnoho otázek, píše profesor Angus
Dalgleish. Jedním z nich je i povinnost mužů ve věku 12 až 55 let
odpovídat na dotaz, zda mohou být těhotní, než podstoupí
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rentgenové vyšetření. Tento nový požadavek se setkává s vlnou
kritiky, zejména mezi lékaři a odborníky, kteří jej považují za zcela
absurdní a zbytečný.

Digitální certifikát, který lze použít ke sledování stavu očkování
v celé Evropě, testuje celkem pět zemí. Zavedení v celé EU je
plánováno na rok 2026. Evropský očkovací průkaz bude v Německu
zkušebně zaveden od září 2024. Podle platformy Vaccines Today
bude Evropský očkovací průkaz (EVC) zaveden také v Belgii,
Portugalsku, Lotyšsku a Řecku. Očkovací průkaz bude k dispozici
v různých formátech, „včetně tištěných průkazů, kopií zasílaných
poštou a digitálních verzí pro chytré telefony“. EVC je součástí
projektu EUVABECO (European Vaccination Beyond covid-19).
Oficiálně je cílem projektu posílit odolnost a připravenost Evropy na
budoucí zdravotní hrozby. Všechny údaje lze uložit na průkaz, takže
stav očkování jeho majitele lze sledovat kdekoli v Evropě. Očkovací
průkaz má občanům poskytnout „kontrolu nad údaji o jejich očkování
a usnadnit jim správu, ověřování a sdílení údajů o očkování“. Jedná
se o nástroj na podporu „informovaného rozhodování“. Očkovací
průkaz vyvinula síť Global Digital Health Certification Network
(GDHCN).

Ještě pořád nemáte knihu Kronika koronopodfucku III? Pořiďte si ji,
ať víte, co se na vás řítí…

FB: To je tak obrovský rozdíl co se týče vyjadřovaní názorů jak
písmem tak i fotkama mezi VK a diktatorským FB že to snad ani
nejde už slovy popsat. Jak mile něco otisknete se se neslučuje
s myšlenkou EU a nebo západními názory ihned jdete do blokace
a vyhrožují a to jen proto že dávate fota a zprávyod jiných
nezávislých zdrojů.A co tam je na tom FB ještě udavačů to snad ani
nebylo za minulého režimu a to jsou všechno arogantní,sobečtí a drzí
lidé .Vrcholem všeho je když se Vás 25 letý týpek snaží stavět do
pozoru a dávat vám agitační školení jaký byl ten socialismus odporný
a vraždící míchají padesátá poválečná léta dohromady
s osmdesátýma apod. Přitom vám je kolem 60 let prožil jste si na
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vlastní kůži sedmdesátky a osmdesátky a takový hlupáček vás bude
vyškolovat o tom, jak hrůzostrašný socík byl. A když mu oponujete,
tak vás nálepkuje za komouše a za nevzdělaného tupce. Přitom kdo
je nevzdělaný, doslova hlupák, je on sám. Ale takových nejsou stovky
ale doslova tisíce ne-li desetitisíce. A táto pohlupavá meinstreamová
mládež dokonce bude srovnávat, že Putin je ještě horší jak Hitler.
Papouškují přesně to co jim meinstream nahustil do těch hloupých
palic. Budou neustále rozebírat následky vstupu RF na UA, ale
jakmile něco naznačíte, jaké jsou skutečné příčiny problému, tak
skáčou až do stropu. Hovoří o vpádu ruských vojsk na UA a to
v takovém měřítku, jako kdyby se válčilo po celé UA. Český
meinstream, to je ukázka naprosto obřích prolhaných medii, jejichž
informace tito hlupáci berou, jako by byly svaté.

Všechny příspěvky s Ladislav Větvička

Diskuze:

Napsat komentář

E-mailová adresa nebude publikována.
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